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 Veckobrev  10 juni 2022, Riverside 

 

Ett välbesökt möte med många som inte förhand anmält sig. Det är en fördel om man försöker 

anmäla sig eftersom det har betydelse för planeringen på Riverside om de vet hur många vi blir. 

Idag var det två gäster som deltog. Peter Thordén som tidigare varit medlem i gamla Rotaryklubben. 

Införd av Kjell-Åke Lanestam. och Yvonne Franzén införd av Per. 

Majvor Abdon hade fyllt 80 år och hyllades i efter hand med sång och leve. 

Sofia Stengavel, Lars-Olof Axelsson och Lars Bäckström tilldelades PHF medalj, liksom Thomas 

Ericson och Inge Bäckström som fick medalj med en safir. Alla hade varit engagerade i Projekt 

Fjordtorsk. 

Thomas Ericson informerade om att ett språkcafé startat i Ljungskile på onsdagar kl. 10 i Sofiedals 

trygghetsboende mitt emot Ljungskile station. Lokalen är i den s.k. soffan som har daglig verksamhet. 

som en träffpunkt för pensionärer i första hand. Glöm inte insamlingen med Swish till  
 
123 487 90 60 – Ukrainas vänner! 

 

Presidenten Anneli Löfström informerade om att Ukrainas vänner blivit uppmärksammade genom 

att Ameli Lima fått Uddevallas kulturpris och även ett blåklintspris från Liberalerna i Uddevalla.´ 

Glöm inte insamlingen på Swish till 
 
123 487 90 60 – Ukrainas vänner! 
 

Per Franzén informerade om att nästa vecka kommer vår guvernör på besök. 

 
Dagens ämne:  Biologisk mångfald  
Föredragshållare vår egen Sofia Stengavel. 
Sofia höll ett mycket bra föredrag som innehöll mycket fakta.   
Det framkom att 90%av världens arter får sin vidareutveckling genom pollinering som skall 
skötas av våra insekter. Insekterna har blivit mycket färre och man behöver bara tänka på 
hur bildrutan såg ut förr vi denna tid och hur den ser ut nu. 
Biologisk mångfald besår av alla arter som finns. 70% av våra arter på jorden utgörs av 
insekter. Den kraftiga minskningen kan betyda att antalet insektsarter sjunker så lågt som till 
40% av alla arter. Detta har stor betydelse för den biologiska mångfalden Då flera arter dör 
ut. 
Åtgärder man själv kan tänka på är små enkla åtgärder som att ställa ut skålar med vatten. 
Bra om det finns kulor eller stenar i vattnet så att insekterna inte drunknar. Låta ett litet 
hörn av trädgården förbli vildvuxen. 
Gärna mörkt på nätterna. Undvik fasadbelysning dygnet runt liksom allt för upplyst i 
trädgården. 
Exempel gavs på cykelstråk i skogen med uppkörd mark. Där kan vildbin trivas. Olika arter av 
bin kan vara specialiserade på endast en blomma. 
Guldsandsbi vill man gärna bevara i en miljö med tillgång till sand. 
I Uddevalla har anlagts insektshotell vid gamla Folkets park i trädgården där. 
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Man kan själv anlägga ytor för att skapa möjligheter för insekter. T.ex. genom att lägga ut 
gammal ved i trädgården. Rör går också bra. 
På Göteborgsvägen har man i den stora blomprakten även sått vilda blommor. 
-- 
Sofia talade även om invasiva arter och nämnde som exempel Parkslide, Blomsterlupin, 
Jättebalsamin, gul Sunkskalla, Jätteloka, Vresros och Sjögull 
Vi fick gissa på namnet på en art med blad. Cecilia Lindsta vann tävlingen och fick pris ui 
form av en Solros. 
Man kan gå in på Artfakta.se om man vill anmäla fynd av invasiv art. 
 
 

Vid pennan 

 

Thomas Ericson 

 

 

 

 

 

 

 

 


